
Referat af bestyrelsesmøde den 16.03.25 i DKeF. 
Online kl. 9.00 - 13.00 

 
Deltagere:  

Niklas L. Rejnstrup, Marianne Jensen, Michael Zimmermann, Thomas Jensen, Svend Jørgen-

sen, Poul Larsen-Fedders. 

 

DKeF: Katja Bødtger 

 

Dagsordenspunkt Referat  Opfølgning  
Pkt. 1. Kasserer Poul Larsen-

Fedders 

 

Drøftelse 

• Regnskab 2024 

 

 

 

 

• Statusprotokol 2024 

 

 

 

 

 

 

• Bestyrelsens forretnings-

orden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Ansøgning til udviklings-

pulje med Bilag  

 

 

 

 

Poul gennemgik regnskab 2024. Der var 

et par småting der skal ses igennem 

igen. Poul vender retur, når de enkelte 

bilag er set igennem igen.  

 

Der er en enkelt rettelse til protokollen. 

Vi er gået væk fra Corepay One, så det 

skal rettes. Der er kommenteret på funk-

tionsadskillelse. Efter vi er gået over til 

at bruge IKC til administration har vi 

gjort yderligere for at adskille tingene.  

 

Revisionen spørger til enkelte procedurer 

i forbundet, fx køb og salg af værdipapi-

rer. Spørgsmålene giver anledning til at 

bestyrelsens forretningsorden suppleres 

med tilføjelserne omkring dette. For-

mand og økonomiansvarlig skal have be-

føjelser til at sælge. Handler det om køb, 

skal bestyrelsen ind over. Poul tilretter 

forretningsordenen.  

 

Der er kommet en ansøgning fra Alle Ni 

om støtte til Classic baner. Bestyrelsen 

drøftede oplægget. En samlet bestyrelse 

var enige om at godkende ansøgningen. 

Thomas var inhabil i sagen og deltog 

ikke i drøftelsen.   

 

 

 

 

Poul følger op 

 

 

 

Poul følger op 

 

 

 

 

 

Poul og Katja 

følger op 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas giver 

Alle Ni be-

sked. 

Pkt. 2. Formand Niklas Lykke 

Rejnstrup 

 

Orienteringer: 

• Møder i DIF 

 

Drøftelse:  

• Temperaturmøde 31.03 

 

 

 

 

 

 

 

Der har ikke været møder i DIF. 

 

 

Dagsordenen er: 

-Opfordring til den gode tone generelt 

-Kort orientering fra bestyrelsen (Valg) 

-Ny strategi 2026-29 (målgruppe) 

 

 

 

 

 

 

 

Michael er 

ordstyrer på 

mødet 
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Årsmøde 

• Dirigent 

 

• Årsmappe 

 

 

• Årets leder / årets klub 

 

 

• Forbundets planer 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Workshops 

 

-Orientering fra TU 

  

Niklas kan ikke deltage, så Michael er 

mødeleder. 

 

 

Der er fundet en dirigent.  

 

Årsmappen bliver i kommende uge opda-

teret med relevant information.  

 

Vi sender en reminder ud om begge dele 

på mail og FB. 

 

Der er lavet en kort oversigt over punk-

ter. Niklas omtaler strategi, Marianne 

Åbent Hus og Michael taler med TU om 

hvad de gerne vil sige. 

 

Angående valg, så blev listen gennem-

gået. Der bliver fulgt op på hængeparti-

erne.  

 

Niklas kontakter Thomas Bach omkring 

hans deltagelse i årsmødet. 

 

Der er planlagt to indlæg over middag. 

Begge oplægsholdere er vi i god dialog 

med.  

 

 

 

 

 

 

Niklas og Ka-

tja  

 

Katja 

 

 

Katja / Tho-

mas 

 

Punkterne for-

deles 

 

 

 

Katja følger 

op 

 

 

Niklas følger 

op 

 

Katja følger 

op 

 

 

Pkt. 3. Næstformand Mari-

anne Jensen 

 

Orienteringer:  

• Åbent Hus 

 

 

 

 

Åbent Hus konceptet er tilrettet en lille 

smule, så tidspunktet for afholdelse af 

Åbent Hus udvides til 3-4 uger i septem-

ber/oktober. Der sendes indbydelse ud 

lige efter årsmødet. Åbent Hus bliver i de 

kommende år en hydevarer klubberne 

kan benytte efter behov. 

 

 

 

 

Katja sender 

invitation ud. 

Pkt. 4 2. Næstformand Mi-

chael Zimmermann 

 

Orienteringer 

• Familiedag Roskilde 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der blev afholdt familiedag den 1. marts 

i Roskilde og der var omkring 20 besø-

gende. Facebook annonceringen gjorde 

at RKK blev synlige lokalt. Vi skal have 

mere indsigt i hvorfor dem der er inte-

resseret, ikke kommer på selve dagen.  

 

 

 

 

 

Katja følger 

op 
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• Eliteudvalg 

 

 

 

• TU 

 

Vi arbejder på at gøre det mere enkelt at 

registrere antal landskampe.  

 

 

TU arbejder på forslag om nye kugler. 

Der er møde om det kommende onsdag. 

 

For at få oprettet en ny række til senio-

rer skal vi have Go Member til at oprette 

en ny række og få det rigtige flow i ræk-

ken. Katja etablerer et møde med Go 

Member, så vi kan komme videre.  

 

Michael og 

Katja følger 

op 

 

Michael følger 

op 

 

Katja følger 

op med Go 

member 

Pkt. 5. Thomas Jensen 

 

Orienteringer:  

• Influencer arrangement i 

Roskilde  

 

 

 

 

 

• Aktivitetscenter projekt  

 

  

 

Der er skiftet ud ift. influencerne, så der 

nu er et nyt navn i spil. Målgruppen for 

arrangementet er familier og vi forventer 

at holde det i Roskilde Kegle Center i en 

af følgende perioder: 10-11 maj eller 24-

26 maj. 

 

Thomas arbejder på at få kontakt med 

aktivitetscentre for at få etableret aktivi-

teter for denne målgruppe og få det prø-

vet af. 

 

 

 

Pkt. 6. Svend Jørgensen  

Orientering 

• Dommerseminar 

 

 

 

• Dommerkursus 

 

 

 

 

 

Drøftelse 

• Banekonsulenter 

 

 

 

Der var dommerseminar den 15. marts 

2025, hvor der blev set på fremtidige ak-

tiviteter og på tøj. 

 

Der er ikke kommet nogen tilmeldinger. 

Katja sender reminder ud 1 uge før 

deadline.  

 

 

Der er et nyt emne som banekonsulent 

til Bohle banerne på Sjælland. Så mang-

ler vi en banekonsulent til classic på 

Sjælland og vi mangler stadig en til Jyl-

land/Fyn. 

 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op. 

 

 

 

 

Svend følger 

op 

Pkt. 7. Vakant 

 

  



Pkt. 8. Katja Bødtger 

 

Orientering 

• Status 2024 strategi 

 

 

 

 

 

 

• Klubsamarbejde 

 

Evalueringen af strategi 2024 blev gen-

nemgået i det dertil indrettede spørge-

skema. Spørgeskemaet kommer til at 

danne udgangspunkt for snakken med 

DIF strategikonsulent den 7. april hvor 

Niklas og Katja deltager. 

Kort gennemgang af de initiativer der er 

i gang på klubområdet i øjeblikket. Katja 

udarbejder en liste der sendes rundt til 

bestyrelsen.  

 

 

 

Katja følger 

op 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op 

Pkt. 9. Næste møde Årsmøde 12. april 2025  

Marianne, Niklas og Katja mødes kl. 13 

fredag den 11. april. 

 

Planlægning af møder for 2025-26 

 

 

 

 

 

Planlægning 

rykkes til mø-

det efter års-

mødet 

Pkt. 10. Evaluering af mødet 

 

Effektivt og struktureret møde der fun-

gerer godt.  

 

Skal vi blive ved med at evaluere mø-

derne? Spørgsmålet hænger lidt i luften 

indtil videre. 

 

 

Pkt. 11. Eventuelt 

 

  

 


